
Remissvar Hyresgästföreningen Bromma Ekerö

Bromma Ekerö har tagit del av det omfattande programmaterialet avseende planering

och bebyggelse av centrala Bromma.

Vi vill tillägga att de planerade lägenheterna behöver till övervägande del utgöras av upplåtelse med hyresrätt.

Skälen till det är övervägande demokratiska och ser till framtida behov av bostäder för de kommande generationer som 

kanske kan slippa dagens unga vuxnas situation att behöva bo hemma hos föräldrar, eller bo i andra eller tredje hand utan 

något 

rättsligt skydd eller något att kalla sitt eget hem.

Utveckling av kollektiva kommunikationsleder och cykelstråk, gör också stadsdelen attraktiv för flera generationers 

boende.

För övrigt anser vi att planerna är ambitiösa och efterlängtade, då staden har växtvärk och en helhetsgrepp på miljö, 

infrastruktur och 

planerade rekreationsytor för alla åldrar är mycket välkommet.

Rose-Marie Rooth

Remissansvarig Bromma
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